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Vergadering woensdag 2 augustus 2023 om 19.30 in de Kruisdam. 

 
1. Opening en Welkom: 

Aanwezig zijn Marjolein, René,  
Afwezig met kennisgeving: Kas en Johan 

 
2. Van 19.00 – 19.30 een kennismakingsgesprek van het bestuur met Lex Dekker: 

In verband met de afwezigheid van Kas is het kennismakingsgesprek met Lex uitgesteld. 

 
3. Aanvullingen op de reguliere agenda: (inbreng van de deelnemers en diverse mailtjes) 

Er zijn diverse mailtjes die worden behandeld tijdens deze vergadering. 
 

4. Verslag van Kas van het overleg met het “interim” bestuur op woensdag 19.7.2023: 
Dit verslag is reeds ter kennisgeving aan de deelnemers aan dit overleg rondgestuurd.  
Samenvattend: 
Primair is het doel om in 6 maanden tijd kandidaten te vinden als aanvulling op het huidige 
bestuur “plan A”.  
Voorts het maken van een “plan B” voor het geval dat plan A niet lukt. 
In de tussentijd wordt, daar waar nodig, bestuurlijk opgetreden.  
Wijzigingen door deze aanpassing richting KvK, UBO en ING. Zullen worden opgepakt door de 
secretaris. 
De verdeling van 4 portefeuilles is als volgt: 
Jaap Diepenveen: voorzitter en aanspreekpunt bij het project “ Meent Aardgasvrij” en 
“Mobiliteit”. 
Cees Kuijlaars: bestuurlijk aanspreekpunt voor de portefeuille activiteiten en evenementen + 
aanspreekpunt voor het project “wonen”. 
Joost Nachbahr: secretaris en aanspreekpunt voor de portefeuille communicatie en informatie. 
Bert v.d. Broek: bestuurlijk aanspreekpunt voor de portefeuille Beheer en de projecten “Horeca” 
en “Transformatie van de Kruisdam”. 
Rob de Graeve: penningmeester en bestuurlijk aanspreekpunt voor de portefeuille Welzijn en 
Zorg en interim coördinator voor Beheer, samen met Bert v.d. Broek.  
De coördinatoren zijn:  

- voor Welzijn en Zorg: Rob (voorlopig als interim) 
- voor Beheer ( interim Bert en Rob in afwachting van een geschikte kandidaat) 
- voor Activiteiten en evenementen: Marjolein van Houten 
- Voor informatie en communicatie: Kas Horstman 

 
Nb: De verdere uitvoering van lopende en nieuwe activiteiten van de coördinatoren worden 
vanaf nu verder kortgesloten met de bestuurlijk verantwoordelijken. 

 
5. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Activiteiten en Evenementen  

(Marjolein van Houten-v.d. Veen)  
Tav. 600 jaar Hilversum en 50 jaar de Meent zijn er diverse activiteiten in ontwikkeling. 
Vooralsnog is het te vroeg om hiervan melding te maken in dit verslag. 
Tav. de te houden duurzaamheidsmarkt op 9 september 2023 in en rond het wijkcentrum is een 
bijdrage ontvangen van de gemeente. 
Er is een actieve wijkbewoonster die zich in wil gaan zetten met een activiteit. Uit het plan van 
aanpak is gebleken dat dit een budgettair neutrale activiteit is voor de stichting. Maw. de 
wijkbewoonster kan haar initiatief verder gaan uitwerken. 

6. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent wijkbeheer,  
 (René Rovers)   
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Omtrent de mobiliteit in de Meent is dit project onderdeel geworden van de “Gouden Koets”, 
een initiatief van de Stichting “Gouden dagen” om de mobiliteit van wijkbewoners te vergroten. 
In wijk “Kerkenlanden” is dit al gerealiseerd. 
Medewerking van de diverse partners in de wijk is wel een vereiste.  
Zodra er meer te melden is wordt dit een onderdeel van het verslag. 
In het project “bewegwijzering” zit beweging. Er zijn diverse voorstellen van de verschillende 
wijkorganisaties. Binnenkort wordt dit kortgesloten met een werkgroep zie zich binnen de 
gemeente hiermee bezighoudt. 

 
7. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Communicatie en informatie  

(Kas Horstman)  
 Door afwezigheid van Kas vinden er geen mededelingen plaats. 
 
8. Verslag van de bestuursvergadering van 5 juli 2023: (reeds rondgestuurd voor commentaar) 

Geen op-en/of aanmerkingen: het verslag wordt goedgekeurd. Kas zorgt voor verzending naar 
de aanspreekpunten. 

 
9. Vervolgverslag van de Transitie van de Kruisdam 

De transformatie ligt op schema. De gedane uitgaven blijven binnen de opgestelde begroting. 
V.w.b. de aanpassing van de vloer in de Hal, Bar en Middenzaal is er op 1.8.2023  een overleg 
geweest met het (interim)bestuur omdat deze activiteit niet valt binnen het budget van de 
Transformatie van de Kruisdam. 
Omtrent nut en noodzaal van vervanging is advies gevraagd aan de werkgroep interieur. Dit 
advies is positief omdat vernieuwing van de vloer een bijdrage levert aan het Huiskamergevoel 
binnen de Kruisdam. Het bestuur wil geen verdere discussie hierover om een herhaling van 
zetten te voorkomen. 
Financieel is het ook haalbaar mits de investering een bedrag van ongeveer 10.000,- niet 
overschrijdt.  
Er is inmiddels een offerte ontvangen waarin een bedrag wordt genoemd van 9970,40 incl. BTW.  
Er zal een tweede offerte worden gevraagd ter bevestiging van de keuze die dan kan worden 
gemaakt. Vooralsnog stelt het bestuur voor om, voordat er een definitieve klap op de 
investering wordt gegeven, een opstelling te maken van zowel de totale kleurstelling, (een 
Moodboard)  van de vloer en het meubilair. Dit voorstel wordt nader uitgewerkt door de 
werkgroep interieur. 

 
10. Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:  

• aantrekken nieuwe bestuursleden: Dit punt is uitvoerig behandeld bij de taakomschrijving 
van het interim-bestuur. (een plan A, een plan B en het tussentijds op de winkel passen in 
afwachting van….) 

• de uitleen (medische) hulpmiddelen, aanbod voor het houden van een workshop ed. door 
Kersten Hulpmiddelen. 
Hiervoor is de medewerking vereist van diverse partijen die werkzaam zijn voor de 

bewoners in de wijk. (PM) 

  
11. Ontvangen mailtjes t.a.v.:          

• Yoga in de zuid zaal; afwijkende tariefstelling  komend seizoen: 
Aan betrokkene is een financiële middelingsregeling voorgesteld voor het komende seizoen 
en om het daarop volgende seizoen de volledige huurprijs te gaan betalen. 
(reden is dat het bestuur graag een wisseling van ruimte wil) Betrokkene gaat hiermee 
akkoord. 
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• Update AED-project zou in het begin van juli tot stand komen: mail van Rob dd. 
23.7.2023 en 27.7.2023:   
Het wachten is nu op een reactie van Hans-Eric Vos en Mark van Hulten.   

     
• Voorzet van Ute (wijkregisseur van de gemeente) omtrent het concept-wijkplan:  

Dit “plan” (eigen een opsomming van thema’s die spelen in de wijk) is op 1.8.2023 met het 
interim bestuur en Ute besproken. Enkele aanpassingen/aanvullingen zijn het gevolg. 
Vooralsnog is het een voorzet aan de raad die nog bestuurlijk ingekopt dient te worden. 
Voor het bestuur van de stichting kan het een leidraad zijn voor het komende gesprek met 
de wijkwethouder op 21.9.2023. 
 

• Besluit tot wijziging omtrent sociaal verbinden/functioneel beheer: 
Met ingang van 1.10.2023 is de opdracht aan de functioneel beheerder/sociaal verbinder 
werkzaam voor 12 uur met wederzijdse instemming beëindigd. Betrokkene wordt bedankt 
voor de bewezen diensten. 
 

• Gesprek van het bestuur en deelnemers aan het project Meent aardgasvrij en de gemeente 
op 18.7.2023: 
Het bestuur is in gesprek gegaan met de nieuwe projectleider van de gemeente (Peter 
Schoeman en de technische man ter zake; Gerben van Lunteren). 
Vooralsnog gaat de gemeente een nieuwe strategie ontwikkelen die de Meentbewoner 
moet overhalen om mee te doen aan het project. Dit moet dan pas in 2024 tot uitvoering 
komen! Vooralsnog blijft de einddatum van het project op 1.1.2028 gehandhaafd. 
Conclusie: Het proces zoals tot op heden is gevolgd heeft niet het gewenste resultaat en is 
ronduit teleurstellend te noemen. (alleen veel zenden en te weinig inhoudelijke 
communicatie met bewoners) 
Wel zal de woningbouwvereniging Alliantie alvast een pilot starten met bodemwarmte voor 
huurders in het noordelijke deel van de Meent. 
Het bestuur heeft nog eens duidelijk haar positie in de regiegroep kenbaar gemaakt aan de 
gemeente  (als toetsend orgaan voor de wijk en niet als deelnemer/verantwoordelijke). 
De gemeente neemt dit mee in haar overwegingen en strategie. 
  

• Mail Ute: visie sociaal domein:  
dit wordt voorlopig door het bestuur voor kennisgeving aangenomen. 
 

• Mail van een betrokken wijkbewoner:  
het betreft een rekening voor het project MFC en een  rekening voor de transformatie van 
de Huiskamer: 
V.w.b. het eerste zal door de voorzitter (ai.) Johan Kremer na diens vakantie medio augustus 
met betrokkene contact worden opgenomen.  
V.w.b. de Huiskamer vindt er overleg plaats tussen betrokkene en de functioneel beheerder 
van de Kruisdam. 
   

• Datum vrijwilligersfeest: 28.10.2023 of 18.11.2023: 
Het bestuur opteert voor de datum  zaterdag 18 november 2023 
     

• Uitnodiging burgemeester Meent Cultureel:  
De uitnodiging is door het huidige bestuur aan de leden van BenW en de raad gestuurd. 
 
 
     

• Mail gemeente: oproep samen tegen eenzaamheid : 
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Uit contacten met de opbouwwerker werkzaam bij Versa Welzijn in de Meent blijkt dat er 
gemeente breed door Katinka Boot van Versa Welzijn een plan wordt opgesteld. Indien dit 
plan op tafel ligt zal nadere actie volgen om te kijken of er samengewerkt kan worden met 
de stichting. 
 

• Prognose  van de boekhouding van de stichting over 2023: 
Is dit een reden om de clubs te laten bijdragen conform het eerdere voorstel van de advies 
commissie? 
Het is nu nog te vroeg om hierover een definitief oordeel te hebben. Per 1.10.2023 zal dit 
punt nader worden uitgewerkt door de penningsmeester van de stichting en zal er een 
voorstel worden gedaan richting bestuur. 
 

• Voorgang horecaproject:        
Er is advies gevraagd aan de werkgroep of de prijzen van zowel de consumpties als van de 
verhuur dienen te worden aangepast per 1.1.2024. Tevens is de vraag gesteld wat de 
gevolgen zijn van de verplichting om BTW af te gaan dragen.  
 

• Gesprek met Pauline van Rutten; nieuwe vrijwilligster? 
Het bestuur zal contact opnemen met betrokkene voor een oriënterend gesprek. 
 

• Gesprek met Jill ….. en Rudy……; beide nieuwe vrijwilligers:  
N.a.v. dit gesprek is er een afspraak gemaakt tussen Jill en Marjolein van Houten. 
V.w.b. Rudy is even gewacht het actie vanwege te transformatie in de Kruisdam. 
(prioriteiten stellen) 
 

• Voorstel van de penningmeester tevens interim coördinator beheer omtrent de  aanschaf 
van een nieuwe vloer voor de hal, bar en middenzaal: 
Dit voorstel is rondgestuurd aan de deelnemers. Nadere informatie is te vinden onder punt 
9 van dit verslag. 

 
12. Rondvraag: 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

Volgende vergadering: woensdag  9 augustus met het nieuwe bestuur of 16 augustus 2023  met het 

oude bestuur om 19.30 in de Kruisdam?    

Besloten wordt dan vanaf 9 augustus 2023 er geen bestuursvergadering meer plaats vindt in de huidige 
samenstelling. 
De coördinatoren zullen contact opnemen met de bestuurlijk verantwoordelijken, en dat geldt ook 
andersom natuurlijk. 
Met dank aan allen die de afgelopen periode hebben bijgedragen aan deze vergaderingen. 

 
12. sluiting om 21.00 uur. 
 

Aan alle geïnteresseerde wijkbewoners;  

Het staat iedereen vrij om nadere informatie op te vragen aan het bestuur 

indien de notulen (te) onduidelijk zijn. 

Vragen kunnen worden gericht via mailadres;  

bestuur@hilversumsemeent.nl 


